
      Protokół nr XLI/2021 

z sesji Rady Gminy Wielka Nieszawka, która odbyła się w dniu 30 listopada 2021 r.  

w godz. 15:00 do 19:50 w Centrum Sportu i Rekreacji ”Olender” w Wielkiej Nieszawce  

 

W posiedzeniu wzięło udział 14 radnych. 

Obecni: 

1. Grzegorz Dombrowski 

2. Aniela Grela 

3. Mieczysław Kociucki 

4. Dorota Krychowiak 

5. Ryszard Kryszewski 

6. Aleksandra Rębacz 

7. Alina Sobecka 

8. Marcin Sobiech 

9. Katarzyna Streich 

10. Rafał Szulc 

11. Wioletta Szymańska 

12. Ireneusz Śmiechowski 

13. Ewa Tarkowska  

14. Arkadiusz Wyrzykowski 

 

Nieobecni: 

1. Jadwiga Szczygielska 

 

Proponowany porządek obrad: 

1.  Otwarcie posiedzenia: 

a) stwierdzenie quorum,  

b) przyjęcie porządku obrad.    

2. Przyjęcie protokołu: 

a) XXXIX sesji , która odbyła się 6 października 2021 roku, 

b) XL sesji, która odbyła się 28 października 2021 roku. 

3.  Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie:  

a) pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów własnych 

niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi (druk nr 1), 

b) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości (druk nr 2),  

c) określenia wysokości rocznych stawek podatku od środków transportowych (druk nr 3), 

d) obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej do obliczenia podatku rolnego na 2022 

rok na obszarze Gminy Wielka Nieszawka (druk nr 4), 

e) ustalenia wysokości wynagrodzenia zasadniczego oraz dodatku funkcyjnego 

przysługujących Wójtowi gminy wielka Nieszawka od dnia 1 listopada 2021 r. ( druk nr 5), 

f) zmiany budżetu gminy Wielka Nieszawka na rok 2021 (druk nr 6), 

g) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wielka Nieszawka na lata 2021-2024  

( druk nr 7).   



4. Przyjęcie Stanowiska Rady Gminy Wielka Nieszawka w sprawie obniżenia średniej ceny 

sprzedaży drewna przyjmowanej do obliczenia podatku leśnego na 2022 rok (druk nr 8). 

5. Przyjęcie Stanowiska Rady Gminy Wielka Nieszawka w sprawie podjęcia działań w celu 

przygotowania koncepcji Gminnego Ośrodka Zdrowia (druk nr 9). 

6. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych na terenie gminy Wielka Nieszawka za 

rok szkolny 2020/2021 (druk 10). 

7. Informacja o złożonych oświadczeniach majątkowych za rok 2020: 

a) Wojewody Kujawsko-Pomorskiego (dot. Wójta Gminy i Przewodniczącego Rady Gminy), 

b) Wójta Gminy (dot. pracowników samorządowych), 

c) Przewodniczącego Rady Gminy (dot. radnych). 

 

Przerwa 

 

8. Informacja z działalności Komisji między sesjami – referują przewodniczący Komisji. 

9. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy z realizacji podjętych uchwał. 

10. Interpelacje i wolne wnioski. 

11. Zakończenie sesji. 
 

Ad.1  

a) XLI sesję Rady Gminy Wielka Nieszawka otworzyła Przewodnicząca Rady Gminy 

Wioletta Szymańska. Na wstępie powitała Pana Wójta, Panie i Panów Radnych, 

pracowników urzędu, mieszkańców gminy. 

Przewodnicząca stwierdziła, że w momencie otwarcia obrad na 15 radnych obecnych jest 14, 

co oznacza, że jest quorum i Rada jest władna do podejmowania uchwał, stanowisk  

i opinii.   

 

b) Przewodnicząca Rady zapytała czy zgłaszane są uwagi dotyczące porządku obrad. 

Wójt Krzysztof Czarnecki poprosił o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały 

zmieniającego uchwałę w sprawie określenia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Wielka Nieszawka na rok 2021,  

a także projektu uchwały zmieniającego uchwałę w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki takiej opłaty.   

Przewodnicząca Rady złożyła wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu 

stanowiska Rady Gminy w sprawie posterunku Policji na terenie Gminy Wielka Nieszawka.  

Radna Ewa Tarkowska złożyła wniosek o zdjęcie z porządku obrad stanowiska Rady 

Gminy Wielka Nieszawka w sprawie podjęcia działań w celu przygotowania koncepcji 

Gminnego Ośrodka Zdrowia (druk nr 9). 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały zmieniającego uchwałę w sprawie określenia programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Wielka Nieszawka 

na rok 2021  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA: 14 



Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Dorota Krychowiak, Ryszard 

Kryszewski, Aleksandra Rębacz, Alina Sobecka, Marcin Sobiech, Katarzyna Streich, Rafał 

Szulc, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski, Ewa Tarkowska, Arkadiusz 

Wyrzykowski 

NIEOBECNI: 1 

Jadwiga Szczygielska 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały zmieniającego uchwałę w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki takiej opłaty.   

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 10, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA: 10 

Grzegorz Dombrowski, Dorota Krychowiak, Ryszard Kryszewski, Aleksandra Rębacz, Alina 

Sobecka, Marcin Sobiech, Rafał Szulc, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski, 

Arkadiusz Wyrzykowski 

PRZECIW: 2 

Aniela Grela, Ewa Tarkowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2 

Mieczysław Kociucki, Katarzyna Streich 

NIEOBECNI: 1 

Jadwiga Szczygielska 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie wprowadzenie do porządku obrad 

stanowiska Rady Gminy w sprawie posterunku Policji na terenie Gminy Wielka Nieszawka.  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 9, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA: 9 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Dorota Krychowiak, Ryszard Kryszewski, Marcin 

Sobiech, Katarzyna Streich, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski, Arkadiusz 

Wyrzykowski 

PRZECIW: 2 

Alina Sobecka, Ewa Tarkowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3  

Mieczysław Kociucki, Aleksandra Rębacz, Rafał Szulc 

NIEOBECNI: 1 

Jadwiga Szczygielska 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie zdjęcie z porządku obrad stanowiska Rady 

Gminy Wielka Nieszawka w sprawie podjęcia działań w celu przygotowania koncepcji 

Gminnego Ośrodka Zdrowia (druk nr 9). 



 

Wyniki głosowania: 

ZA: 6, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA: 6 

Mieczysław Kociucki, Aleksandra Rębacz, Alina Sobecka, Katarzyna Streich, Ireneusz 

Śmiechowski, Ewa Tarkowska  

PRZECIW: 6 

Grzegorz Dombrowski, Ryszard Kryszewski, Marcin Sobiech, Rafał Szulc, Wioletta 

Szymańska, Arkadiusz Wyrzykowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2 

Aniela Grela, Dorota Krychowiak  

NIEOBECNI: 1 

Jadwiga Szczygielska 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie przyjęcie porządku obrad po zmianach.   

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA: 12 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Dorota Krychowiak, Ryszard Kryszewski, Aleksandra 

Rębacz, Alina Sobecka, Marcin Sobiech, Rafał Szulc, Wioletta Szymańska, Ireneusz 

Śmiechowski, Ewa Tarkowska, Arkadiusz Wyrzykowski 

PRZECIW: 1 

Katarzyna Streich 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1  

Mieczysław Kociucki 

NIEOBECNI: 1 

Jadwiga Szczygielska 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy przyjęła zmieniony porządek obrad 

większością głosów.  

 

Ad.2  

a) Przewodnicząca Rady poinformowała, że do biura Rady Gminy nie wpłynęły uwagi co do 

treści protokołu z XXXIX sesji, która odbyła się w dniu 6 października 2021 roku. 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie przyjęcie protokołu z XXXIX sesji w 

przedstawionej treści.  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA: 12 



Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Dorota Krychowiak, Ryszard 

Kryszewski, Aleksandra Rębacz, Alina Sobecka, Marcin Sobiech, Rafał Szulc, Wioletta 

Szymańska, Ireneusz Śmiechowski, Arkadiusz Wyrzykowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2 

Katarzyna Streich, Ewa Tarkowska 

NIEOBECNI: 1 

Jadwiga Szczygielska 

  

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że w wyniku głosowania protokół z XXXIX sesji został 

przyjęty przez Radę Gminy większością głosów.   

 

b) Przewodnicząca Rady poinformowała, że do biura Rady Gminy nie wpłynęły uwagi co do 

treści protokołu z XL sesji, która odbyła się w dniu 28 października 2021 roku. 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie przyjęcie protokołu z XL sesji w przedstawionej 

treści.  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA: 11 

Grzegorz Dombrowski, Dorota Krychowiak, Ryszard Kryszewski, Aleksandra Rębacz, Alina 

Sobecka, Marcin Sobiech, Rafał Szulc, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski, Ewa 

Tarkowska, Arkadiusz Wyrzykowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3 

Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Katarzyna Streich 

NIEOBECNI: 1 

Jadwiga Szczygielska 

  

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że w wyniku głosowania protokół z XL sesji został 

przyjęty większością głosów.    

 

Ad. 3 

 

a) Przewodnicząca Rady poprosił Wójta Gminy o wprowadzenie w temat (druk nr 1). 

Wójt Krzysztof Czarnecki – przedstawił projekt uchwały.    

Przewodnicząca Rady – poprosiła o zabranie głosu przewodniczącą Komisji Rewizyjnej 

Radna Katarzyna Streich – poinformowała, że na posiedzeniu Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady – poprosiła o zabranie głosu członka Komisji Zagospodarowania 

Przestrzennego, Ochrony Środowiska i Inwestycji. 

Radny Ryszard Kryszewski – poinformował, że na posiedzeniu Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję.  



Radna Aniela Grela – powiedziała, że projekt uchwały i pokrycie części kosztów dotyczy  

miesięcy tegorocznych. Opłata za miesiąc grudzień, płatna w styczniu 2022 r. będzie taka 

sama. Jaka będzie dopłata do wywozu śmieci ?  

Skarbnik Monika Szczerkowska – odpowiedziała, że jest to kwota ok 250 tys. zł do 

realizacji umowy z MPO.  

Radna Katarzyna Streich – zapytała czy Urząd Gminy jest świadomy tego, że wzrósł tonaż 

wywożonych śmieci, i zostało to uwzględnione aby w przyszłości nie było sytuacji 

wprowadzania środków do wyrównania zapłaty za odpady komunalne.   

Kierownik Referatu Utrzymania i Gospodarki Odpadami – odpowiedział, że zostało to 

uwzględnione, tonaż jest założony wyższy niż był w 2020 roku.  

Skarbnik Monika Szczerkowska – powiedziała, że są to prognozowane szacunki.  

Radny Mieczysław Kociucki – zapytał o ile został przekroczony tonaż.  

Kierownik Referatu Utrzymania i Gospodarki Odpadami – odpowiedział, że w tej chwili 

nie ma takich informacji.  

Radny Mieczysław Kociucki – zapytał ile płacimy za wywóz tony odpadów.   

Kierownik Referatu Utrzymania i Gospodarki Odpadami – odpowiedział, że ceny są 

zróżnicowane w zależności od rodzaju odpadów.  

 

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję i poddała pod głosowanie uchwałę w sprawie 

pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów własnych 

niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

  

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA: 12 

Grzegorz Dombrowski, Dorota Krychowiak, Ryszard Kryszewski, Aleksandra Rębacz, Alina 

Sobecka, Marcin Sobiech, Katarzyna Streich, Rafał Szulc, Wioletta Szymańska, Ireneusz 

Śmiechowski, Ewa Tarkowska, Arkadiusz Wyrzykowski 

PRZECIW: 1 

Mieczysław Kociucki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1  

Aniela Grela  

NIEOBECNI: 1 

Jadwiga Szczygielska 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy przyjęła uchwałę większością głosów  

(uchwała nr XLI/230/2021).  

 

Przewodnicząca Rady zarządziła 5 minut przerwy w obradach. 

Po przerwie Przewodnicząca Rady wznowiła obrady.  

 

 

 



b) Przewodnicząca Rady poprosił Wójta Gminy o wprowadzenie w temat (druk nr 2). 

Skarbnik Monika Szczerkowska – przedstawiła projekt uchwały.    

Przewodnicząca Rady – poprosiła o zabranie głosu przewodniczącą Komisji Rewizyjnej 

Radna Katarzyna Streich – poinformowała, że na posiedzeniu Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady – poprosiła o zabranie głosu członka Komisji Zagospodarowania 

Przestrzennego, Ochrony Środowiska i Inwestycji. 

Radny Ryszard Kryszewski – poinformował, że na posiedzeniu Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady – poprosiła o zabranie głosu przewodniczącą Komisji Statutowo-

Regulaminowej 

Radna Aleksandra Rębacz – poinformowała, że na posiedzeniu Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję.  

Radna Aniela Grela – stwierdziła, że podatki zachowywane są na tym samym poziomie. 

Wyraziła obawę dotyczącą tego, że w którymś momencie nastąpi znaczna podwyżka stawek 

podatkowych. Zasugerowała możliwość podwyższenia wysokości stawek, tak aby  

w przyszłości nie zmagać się ze zbyt znaczną koniecznością podwyżek.  

Wójt Krzysztof Czarnecki – powiedział, że obecnie podnosimy stawkę podatku o 3,6 %. 

Jest to projekt uchwały, który można poddać zmianom. Poziom inflacji zbliża  się do 7 %. 

Proponowana stawka jest wyjściem korzystnym dla mieszkańców.   

Radny Mieczysław Kociucki – przychylił się do słów radnej Greli. Budżet na przyszły rok 

się nie równoważy. Powiedział, że od kilku lat podwyżki stawek są na minimalnym poziomie. 

W pewnym momencie staniemy przed znaczną podwyżką kwot podatków. Radny złożył 

wniosek formalny o podniesienie stawki podatku od nieruchomości o 2 grosze.  

 

Przewodnicząca Rady Gminy poddała pod głosowanie wniosek formalny radnego 

Mieczysława Kociuckiego odnośnie podwyższenia stawek podatku od nieruchomości  

o 2 grosze.  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 9, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA: 9 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Ryszard Kryszewski, Marcin 

Sobiech, Katarzyna Streich, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski, Arkadiusz 

Wyrzykowski 

PRZECIW: 4 

Dorota Krychowiak, Aleksandra Rębacz, Alina Sobecka, Ewa Tarkowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ : 1 

Rafał Szulc 

NIEOBECNI:1 

Jadwiga Szczygielska  

  



 

 

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję i poddała pod głosowanie uchwałę w sprawie  

określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości.  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 8, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA: 8 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Ryszard Kryszewski, Marcin 

Sobiech, Katarzyna Streich, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski 

PRZECIW:5 

Dorota Krychowiak, Aleksandra Rębacz, Alina Sobecka, Rafał Szulc, Ewa Tarkowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ : 1 

Arkadiusz Wyrzykowski 

NIEOBECNI:1 

Jadwiga Szczygielska 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy przyjęła uchwałę większością głosów  

(uchwała nr XLI/231/2021).  

 

c) Przewodnicząca Rady poprosił Wójta Gminy o wprowadzenie w temat (druk nr 3). 

Skarbnik Monika Szczerkowska – przedstawiła projekt uchwały.    

Przewodnicząca Rady – poprosiła o zabranie głosu przewodniczącą Komisji Rewizyjnej 

Radna Katarzyna Streich – poinformowała, że na posiedzeniu Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady – poprosiła o zabranie głosu członka Komisji Zagospodarowania 

Przestrzennego, Ochrony Środowiska i Inwestycji. 

Radny Ryszard Kryszewski – poinformował, że na posiedzeniu Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady – poprosiła o zabranie głosu przewodniczącą Komisji Statutowo-

Regulaminowej 

Radna Aleksandra Rębacz – poinformowała, że na posiedzeniu Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję.  

Radni nie zabrali głosu.  

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję i poddała pod głosowanie uchwałę w sprawie  

określenia wysokości rocznych stawek podatku od środków transportowych 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA: 13 



Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Dorota Krychowiak, Ryszard Kryszewski, Aleksandra 

Rębacz, Alina Sobecka, Marcin Sobiech, Katarzyna Streich, Rafał Szulc, Wioletta 

Szymańska, Ireneusz Śmiechowski, Ewa Tarkowska, Arkadiusz Wyrzykowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1  

Mieczysław Kociucki 

NIEOBECNI: 1 

Jadwiga Szczygielska 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy przyjęła uchwałę większością głosów 

(uchwała nr XLI/232/2021).  

 

d)  Przewodnicząca Rady poprosił Wójta Gminy o wprowadzenie w temat (druk nr 4). 

Skarbnik Monika Szczerkowska – przedstawiła projekt uchwały.    

Przewodnicząca Rady – poprosiła o zabranie głosu przewodniczącą Komisji Rewizyjnej 

Radna Katarzyna Streich – poinformowała, że na posiedzeniu Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady – poprosiła o zabranie głosu członka Komisji Zagospodarowania 

Przestrzennego, Ochrony Środowiska i Inwestycji. 

Radny Ryszard Kryszewski – poinformował, że na posiedzeniu Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady – poprosiła o zabranie głosu przewodniczącą Komisji Statutowo-

Regulaminowej 

Radna Aleksandra Rębacz – poinformowała, że na posiedzeniu Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję.  

Radni nie zabrali głosu.  

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję i poddała pod głosowanie uchwałę w sprawie 

obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej do obliczenia podatku rolnego na 2022 rok 

na obszarze Gminy Wielka Nieszawka (druk nr 4). 

 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA: 13 

Grzegorz Dombrowski, Dorota Krychowiak, Mieczysław Kociucki, Ryszard Kryszewski, 

Aleksandra Rębacz, Alina Sobecka, Marcin Sobiech, Katarzyna Streich, Rafał Szulc, Wioletta 

Szymańska, Ireneusz Śmiechowski, Ewa Tarkowska, Arkadiusz Wyrzykowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1  

Aniela Grela 

NIEOBECNI: 1 

Jadwiga Szczygielska 

 



Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy przyjęła uchwałę większością głosów 

(uchwała nr XLI/233/2021).  

 

e) Przewodnicząca Rady poprosił Wójta Gminy o wprowadzenie w temat (druk nr 5). 

Przewodnicząca Rady – przedstawiła projekt uchwały.    

Przewodnicząca Rady – poprosiła o zabranie głosu przewodniczącą Komisji Rewizyjnej. 

Radna Jadwiga Szczygielska – poinformowała, że na posiedzeniu Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały, argumentując to, że musi opierać się na założeniach 

ustawowych.  

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję.  

Radna Aniela Grela – zapytała skąd będą środki finansowe na podwyżek wynagrodzenia od 

sierpnia, skoro nie było to zaplanowane 

Skarbnik Monika Szczerkowska – odpowiedziała, że w planie budżetowym były 

zabezpieczone środki na nieperiodyczne wypłaty świadczeń, które stanowią limity danego 

roku. Nie zwiększamy tym samym planu. 

Radny Mieczysław Kociucki – zapytał jakie skutki niosłoby nie przyjęcie tego projektu 

uchwały.  

Radca prawny – odpowiedziała, że ustawa gwarantuje wójtowi od 1 sierpnia, co najmniej 80 

% maksymalnej stawki dla wójtów gmin do 15 tys. mieszkańców.  

Przewodnicząca Rady Gminy – powiedziała, że projekt uchwały przewiduje minimalne 

możliwe wynagrodzenie. Przewodnicząca odczytała informacje o zwiększeniu diet 

przysługujących radnym Gminy Wielka Nieszawka.  

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję i poddała pod głosowanie uchwałę w sprawie 

ustalenia wysokości wynagrodzenia zasadniczego oraz dodatku funkcyjnego przysługujących 

Wójtowi gminy wielka Nieszawka od dnia 1 listopada 2021 r. (druk nr 5).  
 

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA: 11 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Dorota Krychowiak, Aleksandra 

Rębacz, Alina Sobecka, Marcin Sobiech, Rafał Szulc, Wioletta Szymańska, Ewa Tarkowska, 

Arkadiusz Wyrzykowski 

PRZECIW: 1  

Katarzyna Streich  

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2  

Ryszard Kryszewski, Ireneusz Śmiechowski 

NIEOBECNI:1 

Jadwiga Szczygielska  

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy przyjęła uchwałę większością głosów 

(uchwała nr XLI/234/2021). 

 

 



f) Przewodnicząca Rady poprosił Wójta Gminy o wprowadzenie w temat (druk nr 6). 

Skarbnik Monika Szczerkowska – przedstawiła projekt uchwały.    

Przewodnicząca Rady – poprosiła o zabranie głosu przewodniczącą Komisji Rewizyjnej. 

Radna Katarzyna Streich – poinformowała, że na posiedzeniu Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. Radni mieli jedynie zastrzeżenia do punktu wprowadzającego 

30 tys. zł na wykonanie projektu. Dwóch radnych wyraziło opinię pozytywną, dwóch radnych 

przychyliło się do wniosku, żeby takie zmiany były wprowadzane po wcześniejszych 

rozmowach i ustaleniach.   

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję.  

Radna Ewa Tarkowska – poprosiła radnych o nie wyrażanie zgody na przesunięcia, które 

zawarte są w zmianach budżetowych. Uważa, że powinno być to przedyskutowane przy 

okazji kształtowania budżetu na komisjach 9 grudnia. Jest to poważna inwestycja, najpierw 

powinna zostać podjęta decyzja o zdjęciu z Wieloletniej Prognozy Finansowej inwestycji 

bliźniaczej, która jest tam zaplanowana. Do dnia dzisiejszego nie zostały radnym 

przedstawione argumenty za odrzuceniem tej inwestycji. Obserwując inwestycje toczone  

w gminie poddała pod wątpliwość realizacje kolejnej inwestycji. Złożyła wniosek formalny  

o wykreślenie ze zmian budżetowych kwoty 30 tys. zł.  

Radna Katarzyna Streich – zdaniem radnej zmiany budżetowe powinny być najpierw 

bardzo rzetelnie udokumentowane, przedstawione radnym. Dopiero na tej bazie powinno 

wprowadzać się pewne rzeczy do projektu budżetowego. Środki te powinny być 

przeznaczone na zrealizowanie projektu, a nie na wykonanie koncepcji, która powinna zostać 

przygotowana przez wójta.   

Radny Rafał Szulc – poprosił  radnych o pozytywne przegłosowanie tego projektu uchwały. 

Ośrodek zdrowia jest bardzo potrzebny mieszkańcom. Już ponad 3 lata trwa dyskusja w tym 

temacie, a nie zostały podjęte żadne kroki w celu realizacji.  

Radny Arkadiusz Wyrzykowski – powiedział, że wiele razy toczyła się dyskusja odnośnie 

budynku nowego ośrodka zdrowia. Koncepcja jest potrzebna żeby ogłosić przetarg w trybie 

zaprojektuj i wybuduj. Nie stać gminy na wybudowanie ośrodka zdrowia według obecnego 

projektu budowlanego.  

Wójt Krzysztof Czarnecki – dodał, że gmina dostała 500 tys. zł nagrody za liczbę 

wykonanych szczepień przeciwko Covid-19. Środki te mogą zostać wykorzystane do budowy 

nowego ośrodka zdrowia. Jest duża potrzeba powstania tego ośrodka, mieszkańcy oczekują 

tej inwestycji. Wójt zwrócił się do Pani mecenas pytając, czy istnieje potrzeba uchylenia  

w pierwszej kolejności poprzedniej uchwały mówiącej o budowie centrum zdrowia,  

a następnie procedować na temat nowego projektu uchwały odnośnie budowy ośrodka 

zdrowia.    

Radca prawny – odpowiedziała, że w jej ocenie nie ma potrzeby uchylania poprzedniej 

uchwały, żeby procedować nowy projekt. Rzeczywistość pokazuje, że mało prawdopodobna 

jest realizacja projektu uchwały, który był zamierzony wcześniej.   

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie wniosek formalny radnej Ewy Tarkowskiej  

o wykreślenie z projektu zmiany budżetu gminy Wielka Nieszawka na 2021 rok kwoty 30 tys. 

zł. przeznaczonej na wykonanie koncepcji, dokumentacji technicznej i projektowej w celu 

budowy nowego budynku ośrodka zdrowia.   
 



 Wyniki głosowania: 

ZA: 7, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA:  

Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Ryszard Kryszewski, Alina Sobecka, Katarzyna Streich, 

Ireneusz Śmiechowski, Ewa Tarkowska 

PRZECIW : 6 

Grzegorz Dombrowski, Dorota Krychowiak, Marcin Sobiech, Rafał Szulc, Wioletta 

Szymańska, Arkadiusz Wyrzykowski 

NIEOBECNI:1 

Jadwiga Szczygielska 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że wniosek formalny został przyjęty.  

Przewodnicząca Rady ogłosiła 10 minut przerwy w obradach.  

Po przerwie Przewodnicząca Rady wznowiła obrady.  

 

Skarbnik Monika Szczerkowska – przedstawiła projekt uchwały po przyjętym wniosku 

formalnym.  
 

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję i poddała pod głosowanie uchwałę w sprawie  

zmiany budżetu gminy Wielka Nieszawka na rok 2021 (druk nr 6).  
 

Wyniki głosowania: 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA: 9 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Dorota Krychowiak, Ryszard 

Kryszewski, Alina Sobecka, Katarzyna Streich, Ireneusz Śmiechowski, Ewa Tarkowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ : 5 

Aleksandra Rębacz, Marcin Sobiech, Rafał Szulc, Wioletta Szymańska, Arkadiusz 

Wyrzykowski 

NIEOBECNI:1 

Jadwiga Szczygielska 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy przyjęła uchwałę większością głosów 

(uchwała nr XLI/235/2021). 

 

 

g)  Przewodnicząca Rady poprosił Wójta Gminy o wprowadzenie w temat (druk nr 7). 

Skarbnik Monika Szczerkowska – przedstawiła projekt uchwały.    

Przewodnicząca Rady – poprosiła o zabranie głosu przewodniczącą Komisji Rewizyjnej. 

Radna Katarzyna Streich – poinformowała, że na posiedzeniu Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję.  

Radny Mieczysław Kociucki – zapytał czego dotyczy modernizacja sieci kanalizacyjnej.  



Skarbnik Monika Szczerkowska – odpowiedziała, że w zmianie budżetu zostało 

wprowadzone zadanie pn. modernizacja sieci wodno-kanalizacyjnej. Dokonanie dokumentacji 

związanej z realizacją projektu w ramach Rządowego Funduszu Polski Ład. Niezbędne jest 

wykonanie takiej dokumentacji aby przystąpić do realizacji tego projektu.   

Wójt Krzysztof Czarnecki – powiedział, że dotyczy to głównie wymiany sieci cementowo-

azbestowej na terenie Małej Nieszawki.   

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję i poddała pod głosowanie uchwałę w sprawie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wielka Nieszawka na lata 2021-2024 

(druk nr 7) 
 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA: 14 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Dorota Krychowiak, Ryszard 

Kryszewski, Aleksandra Rębacz, Alina Sobecka, Marcin Sobiech, Katarzyna Streich, Rafał 

Szulc, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski, Ewa Tarkowska, Arkadiusz 

Wyrzykowski 

NIEOBECNI:1 

Jadwiga Szczygielska  

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy przyjęła uchwałę większością głosów 

(uchwała nr XLI/236/2021). 

 

h)  Przewodnicząca Rady poprosił Wójta Gminy o wprowadzenie w temat . 

Pracownik Urzędu Gminy – przedstawiła projekt uchwały.    

Przewodnicząca Rady – poprosiła o zabranie głosu członka Komisji Zagospodarowania 

Przestrzennego, Ochrony Środowiska i Inwestycji 

Radny Ryszard Kryszewski – poinformował, że na posiedzeniu Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję.  

Radni nie zabrali głosu.  

  

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję i poddała pod głosowanie uchwałę w sprawie 

określenia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie Gminy Wielka Nieszawka na rok 2021 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA: 14 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Dorota Krychowiak, Mieczysław Kocucki, Ryszard 

Kryszewski, Aleksandra Rębacz, Alina Sobecka, Marcin Sobiech, Katarzyna Streich, Rafał 

Szulc, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski, Ewa Tarkowska, Arkadiusz 

Wyrzykowski 



NIEOBECNI:1 

Jadwiga Szczygielska 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy przyjęła uchwałę większością głosów 

(uchwała nr XLI/237/2021). 

 

i) Przewodnicząca Rady poprosił Wójta Gminy o wprowadzenie w temat  

Kierownik Referatu Utrzymania i Gospodarki Odpadami – przedstawił projekt uchwały.    

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję.  

Radna Katarzyna Streich – zaznaczyła, że ustawa weszła w życie we wrześniu. Zdaniem 

radnej karygodne jest, że przyjęte stanowisko Rady Gminy mówiące o przygotowaniu 

przetargu do końca września, zostało zignorowane, a przetarg został rozpisany zbyt późno.  

W konsekwencji radni mają przyjąć uchwałę, która zmienia stawki od nieruchomości 

niezamieszkałych, żeby zmiany mogły wejść w życie, a od stycznia dochody z tego tytułu. 

Zapytała dlaczego nie wzięto pod uwagę ustaleń z posiedzenia komisji mówiących, aby takie 

posesje zostały wyłączone z systemu odbioru odpadów.   

Radna Aniela Grela – zapytała dlaczego ignorowane jest stanowisko Rady Gminy, które 

mówiło, aby przetarg został rozpisany we wrześniu. Radni sugerowali odłączenie niektórych 

podmiotów z systemu odbioru odpadów.  

Radny Mieczysław Kociucki – zapytał czy Urząd Gminy monitoruje miesięczny tonaż 

odpadów oddawanych z gminy do zakładu utylizacji.  

Kierownik Referatu Utrzymania i Gospodarki Odpadami – odpowiedział, że MPO 

przekazuje w raportach zestawienia odebranych odpadów z terenu gminy. Wszystkie trasy  

i przejazdy samochodów są rejestrowane i monitorowane. 

Radna Katarzyna Streich – zapytała dlaczego tak późno został ogłoszony przetarg na odbiór 

odpadów.  

Wójt Krzysztof Czarnecki – powiedział, że do przetargu stanęła jedna firma, która jest 

monopolistą na rynku. Dyktuje ona ceny na rynku. Nie było żadnej innej konkurencji.  

Kierownik Referatu Utrzymania i Gospodarki Odpadami – powiedział, że przetarg 

ogłoszony został na początku października. Biorąc pod uwagę sugestie radnych, które zostały 

wdrożone do przetargu.  

 

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję i poddała pod głosowanie uchwałę w sprawie  

zmiany uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz ustalenia stawki takiej opłaty.   

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA: 7 

Grzegorz Dombrowski, Dorota Krychowiak, Aleksandra Rębacz, Marcin Sobiech, Rafał 

Szulc, Wioletta Szymańska, Arkadiusz Wyrzykowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ:7 



Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Ryszard Kryszewski, Alina Sobecka, Katarzyna Streich, 

Ireneusz Śmiechowski, Ewa Tarkowska 

NIEOBECNI:1 

Jadwiga Szczygielska 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy przyjęła uchwałę większością głosów 

(uchwała nr XLI/238/2021).  

 

Ad. 4  

Przewodnicząca Rady poprosił Wójta Gminy o wprowadzenie w temat (druk nr 8). 

Skarbnik Monika Szczerkowska – przedstawiła projekt stanowiska Rady Gminy.    

Przewodnicząca Rady – poprosiła o zabranie głosu przewodniczącą Komisji Rewizyjnej 

Radna Katarzyna Streich – poinformowała, że na posiedzeniu Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady – poprosiła o zabranie głosu członka Komisji Zagospodarowania 

Przestrzennego, Ochrony Środowiska i Inwestycji. 

Radny Ryszard Kryszewski – poinformował, że na posiedzeniu Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady – poprosiła o zabranie głosu przewodniczącą Komisji Statutowo-

Regulaminowej 

Radna Aleksandra Rębacz – poinformowała, że na posiedzeniu Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję.  

Radni nie zabrali głosu.  

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję i poddała pod głosowanie Stanowisko Rady 

Gminy Wielka Nieszawka w sprawie obniżenia średniej ceny sprzedaży drewna 

przyjmowanej do obliczenia podatku leśnego na 2022 rok (druk nr 8) 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA: 14 

Grzegorz Dombrowski, Dorota Krychowiak, Mieczysław Kocucki, Ryszard Kryszewski, 

Aleksandra Rębacz, Alina Sobecka, Marcin Sobiech, Katarzyna Streich, Jadwiga 

Szczygielska, Rafał Szulc, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski, Ewa Tarkowska, 

Arkadiusz Wyrzykowski 

NIEOBECNI:1 

Jadwiga Szczygielska 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy przyjęła Stanowisko Rady Gminy Wielka 

Nieszawka w sprawie podatku leśnego jednogłośnie. 

 

 

 



Ad. 5  

Przewodnicząca Rady poprosił Wójta Gminy o wprowadzenie w temat (druk nr 9). 

Wójt Krzysztof Czarnecki – przedstawił projekt stanowiska.    

Przewodnicząca Rady – poprosiła o zabranie głosu członka Komisji Zagospodarowania 

Przestrzennego, Ochrony Środowiska i Inwestycji. 

Radny Ryszard Kryszewski – poinformował, że na posiedzeniu Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady – poprosiła o zabranie głosu przewodniczącą Komisji Zdrowia, 

Oświaty, Kultury i Sportu. 

Radna Alina Sobecka – poinformował, że na posiedzeniu Komisja wstrzymała się 

jednogłośnie od podjęcia decyzji, w związku z brakiem informacji na nurtujące pytania.   

Radna Ewa Tarkowska – złożyła wniosek formalny o wykreślenie ostatniego wersu 

projektu stanowiska mówiącego, że koszty opracowania ww. dokumentacji nie przekroczą 30 

tys. zł.    

Radny Arkadiusz Wyrzykowski – powiedział, że przygotowanie profesjonalnej koncepcji 

funkcjonalno-użytkowej jest niemałym kosztem.  

Wójt Krzysztof Czarnecki – dodał, że w Urzędzie Gminy nie pracują projektanci, którzy są 

w stanie przygotować profesjonalną koncepcje funkcjonalno-użytkową.    

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie wniosek formalny radnej Ewy Tarkowskiej  

o wykreślenie z projektu stanowiska Rady Gminy zapisu, że koszty opracowania ww. 

dokumentacji nie przekroczą 30 tys. zł.    

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 7, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA: 7 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Ryszard Kryszewski, Alina Sobecka, Katarzyna 

Streich, Ireneusz Śmiechowski, Ewa Tarkowska 

PRZECIW: 4 

Marcin Sobiech, Rafał Szulc, Wioletta Szymańska, Arkadiusz Wyrzykowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3 

Mieczysław Kociucki, Dorota Krychowiak, Aleksandra Rębacz 

NIEOBECNI:1 

Jadwiga Szczygielska 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy większością głosów przyjęła wniosek 

formalny.  

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję i poddała pod głosowanie Stanowisko Rady 

Gminy Wielka Nieszawka w sprawie podjęcia działań w celu przygotowania koncepcji 

Gminnego Ośrodka Zdrowia (druk nr 9)  

  

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 



ZA: 12 

Grzegorz Dombrowski, Dorota Krychowiak, Mieczysław Kociucki, Ryszard Kryszewski, 

Alina Sobecka, Marcin Sobiech, Katarzyna Streich, Jadwiga Szczygielska, Wioletta 

Szymańska, Ireneusz Śmiechowski, Ewa Tarkowska, Arkadiusz Wyrzykowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2 

Aleksandra Rębacz, Rafał Szulc 

NIEOBECNI:1 

Jadwiga Szczygielska 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy przyjęła Stanowisko Rady Gminy Wielka 

Nieszawka w sprawie podjęcia działań w celu przygotowania koncepcji Gminnego Ośrodka 

Zdrowia większością głosów.  

 

Ad. 5a 

Przewodnicząca Rady przedstawiła projekt stanowiska Rady Gminy w sprawie posterunku 

Policji na terenie Gminy Wielka Nieszawka.   

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie stanowisko Rady Gminy Wielka Nieszawka 

w sprawie posterunku Policji na terenie Gminy Wielka Nieszawka.   

  

Wyniki głosowania: 

ZA: 9, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA: 9 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Alina Sobecka, Marcin Sobiech, 

Katarzyna Streich, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski, Ewa Tarkowska 

PRZECIW: 4 

Dorota Krychowiak, Ryszard Kryszewski, Rafał Szulc, Arkadiusz Wyrzykowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1 

Aleksandra Rębacz 

NIEOBECNI:1 

Jadwiga Szczygielska 

 

Ad. 6 

Przewodnicząca Rady poprosiła Wójta Gminy o wprowadzenie w temat (druk nr 10) 

Kierownik Referatu Edukacji, Spraw Społecznych i Promocji – przedstawiła informację  

z realizacji zadań oświatowych na terenie gminy Wielka Nieszawka za rok 2020/2021. 

Przewodnicząca Rady - poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącą Komisji Zdrowia, 

Oświaty, Kultury i Sportu. 

Przewodnicząca Komisji Alina Sobecka – powiedziała, że Komisja pozytywnie 

zaopiniowała przedstawiony dokument. Pogratulowała dzieciom, rodzicom i nauczycielom 

wytrwałości i sukcesów w nauce. 

 

 

 



Ad. 7 

a) Przewodnicząca Rady poprosiła Wójta Gminy o przedstawienie informacji o złożonych 

oświadczeniach majątkowych za rok 2020 Wojewody Kujawsko Pomorskiego ( dot. Wójta 

Gminy i Przewodniczącego Rady Gminy )  

b) Przewodnicząca Rady poprosiła Wójta Gminy o przedstawienie informacji o złożonych 

oświadczeniach majątkowych za rok 2020 Wójta Gminy (dot. pracowników samorządowych )  

c) Przewodnicząca Rady przedstawiła informację o złożonych oświadczeniach majątkowych 

za rok 2020 Przewodniczącego Rady Gminy ( dot. radnych ) 

 

Przewodnicząca Rady zarządziła 5 minut przerwy. 

Po przerwie Przewodnicząca Rady wznowiła obrady.  

 

Ad. 8 

Przewodnicząca Rady oddała głos przewodniczącym Komisji w celu złożenia informacji o 

działalności komisji między sesjami, i tak: 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Katarzyna Streich – poinformowała, że Komisja 

spotkała się w dn. 26 listopada  opiniując materiały na sesję.  

Członek Komisji Zagospodarowania Przestrzennego, Ochrony Środowiska i Inwestycji 

Ryszard Kryszewski – poinformowała, że Komisja spotkała się w dn. 26 listopada opiniując 

materiały na sesję.  

Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu Alina Sobecka – 

poinformowała, że Komisja spotkała się w dniu dzisiejszym opiniując materiały na sesję.  

Przewodnicząca Komisji Statutowo-Regulaminowej Aleksandra Rębacz – 

poinformowała, że Komisja spotkała się w dniu  dzisiejszym opiniując materiały na sesję.  

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Ireneusz Śmiechowski – 

poinformował, że Komisja  nie spotykała między sesjami.    

 

Ad. 9 

Przewodnicząca Rady przedstawiła informację z realizacji uchwał podjętych na XL sesji 

Rady Gminy, która odbyła się w dn. 28 października 2021 roku.   

 

Ad. 10 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję. 

Przewodnicząca Rady – odczytała pismo Dyrektor Szkoły Podstawowej w Małej Nieszawce 

do Rady Gminy Wielka Nieszawka. Pani dyrektor zwróciła się z wnioskiem o polepszenie 

warunków lokalowych szkoły. Złożyła wniosek formalny o przekazanie tego pisma Wójtowi 

w celu zajęcia stanowiska w tej sprawie. Jest to jedno z priorytetowych zagadnień w naszej 

gminie.   

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie przyjęcie wniosku formalnego.   

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA: 14 



Grzegorz Dombrowski, Dorota Krychowiak, Mieczysław Kociucki, Ryszard Kryszewski, 

Aleksandra Rębacz, Alina Sobecka, Marcin Sobiech, Katarzyna Streich, Jadwiga 

Szczygielska, Rafał Szulc, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski, Ewa Tarkowska, 

Arkadiusz Wyrzykowski 

NIEOBECNI:1 

Jadwiga Szczygielska 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy przyjęła wniosek formalny jednogłośnie.  

Radny Arkadiusz Wyrzykowski – zapytał, czy zostały wyremontowane sprzęty do 

odśnieżania. Czy została zakupiona sól ? Na jakim etapie są postępy prac przy ścieżce 

rowerowej i GCK ? 

Wójt Krzysztof Czarnecki – odpowiedział, że sprzęt został wyremontowany, sól i piach są 

zakupione. Trwają prace przy ścieżce rowerowej na terenie Wielkiej Nieszawki.  Prace przy 

GCK przebiegają zgodnie z harmonogramem.  

Radny Ireneusz Śmiechowski – zapytał co się dzieje w temacie inwestycji fotowoltaiki na 

terenie Gminy Wielka Nieszawka. Radni nie wiedzą na jakim etapie jest obecnie ta 

inwestycja. Jak to wygląda od strony technicznej, czy firma zrezygnowała z dalszej części 

prac ?  

Wójt Krzysztof Czarnecki – prowadzone są rozmowy z firmą Pro-Eco. Do końca tygodnia 

zostanie przedstawiony przez firmę harmonogram prowadzenia prac montażowych. 

Wykonawca zadeklarował, że będą prowadzone montaże na terenie gminy.   

Radna Aniela Grela – zapytała kiedy będzie ogłoszony konkurs na dyrektora Gminnego 

Centrum Kultury. Poruszyła temat remontu sali gimnastycznej w Szkole Podstawowej  

w Cierpicach. Dlaczego zdecydowano się na tę inwestycję w okresie zimowym, 

uniemożliwiając korzystanie z sali uczniom ? Radna dodała także, że przecieka dach sali 

gimnastycznej. Jaki jest sens przeprowadzania remontu sali, skoro nie jest naprawiony dach ? 

Radna oznajmiła, że Dyrektor Szkoły Podstawowej w Cierpicach nie otrzymała do tej pory 

dokumentacji i zakresu przeprowadzanych robót.   

Wójt Krzysztof Czarnecki – odpowiedział, że gmina dostała dofinansowanie we wrześniu 

na wykonanie tej inwestycji, którą musimy zakończyć oraz rozliczyć do końca roku.   

Radny Ryszard Kryszewski – poruszył temat budowy ścieżki rowerowej w okolicy ul. 

Wiślanej. Wskazał na problemy i ni należyte wykonanie prac na tym odcinku. Zwrócił się do 

radnej Greli pytając, komu i za co Urząd Gminy wypłacił odszkodowanie.  

Radna Aniela Grela – powiedziała, że z informacji uzyskanych od wójta wypłata 

odszkodowania była za przyłącza wodno-kanalizacyjne.  

Wójt Krzysztof Czarnecki – powiedział, że wypłata odszkodowania jest efektem wyroku 

sądu. Wykonawca wie o problemach z wykonawstwem ścieżki rowerowej. Konkurs na 

dyrektora GCK będzie ogłoszony w tym tygodniu.  

Radna Katarzyna Streich – zapytała o kwotę 15 tys. zł wprowadzonych na marcowej sesji 

Rady Gminy na zrobienie rejestru umów w Urzędzie Gminy. Czy ten program został 

wdrożony ? Ponadto radna zapytała w temacie audytu wewnętrznego na którego wykonanie 

było przeznaczone 20 tys. zł. Gdzie był przeprowadzony audyt oraz jaki jest jego wynik ? 

Skarbnik Monika Szczerkowska – jest to system wdrażany na wszystkich stanowiskach 

merytorycznych i księgowości. Program został zakupiony, jest na etapie wprowadzania.  



Wójt Krzysztof Czarnecki – mamy podpisaną umowę z audytorem. Audyt wykonany jest  

w Gminnym Centrum Kultury i Gminnej Bibliotece Publicznej.   

Radna Aleksandra Rębacz - zaapelowała do mieszkańców przypominając, że przed  

1 listopada został wprowadzany zakaz zatrzymywania i postoju przy cmentarzu w Cierpicach. 

Mieszkanka Gminy – zwróciła się do Rady Gminy poruszając temat budowy świetlicy na 

terenie miejscowości Brzoza. Wyraziła nadzieję na pozytywne rozpatrzenie wniosku 

mieszkańców sołectwa Brzoza.  

Sołtys Elżbieta Wiśniewska – powiedziała, że mieszkańcy Brzozy bardzo potrzebują 

świetlicy. Na terenie sołectwa nie ma żadnego lokum dla integracji lokalnej społeczności, 

spędzania czasu wolnego i rekreacji.   

 

Ad.11 

Przewodnicząca Rady Gminy Wioletta Szymańska podziękowała zebranym za wzięcie 

udziału w XLI sesji Rady Gminy Wielka Nieszawka i zamknęła obrady.  

 

Protokołował                                                           Przewodnicząca Rady Gminy 

(-) Filip Murawski                                                               (-) Wioletta Szymańska 

 

 

 

 


